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Abstract (en)
The switch arrangement (10) has three identical insulating support frames (12, 12'), in the tubular insulating housings (16) of which a vacuum
interrupter (28) is arranged in each case. Parallel insulating wall elements (18), on which bearing elements (26) for drive parts of the spring energy
drive (20) are formed, protrude from the insulating housings (16). The output shaft (22) of the spring energy drive (20) is mounted on all insulating
wall elements (18), while the remaining drive parts are arranged on the insulating wall elements (18) of the middle insulating support frame (12').
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Abstract (de)
Die Schalteranordnung (10) weist drei identische Isoliertragrahmen (12, 12') auf, in deren rohrförmigen Isoliergehäusen (16) je eine
Vakuumschaltröhre (28) angeordnet ist. Von den Isoliergehäusen (16) stehen parallele Isolierwandelemente (18) ab, an welchen Lagerelemente
(26) für Antriebsteile des Federkraftantriebs (20) angeformt sind. Die Abtriebswelle (22) des Federkraftantriebs (20) ist an sämtlichen
Isolierwandelementen (18) gelagert, während die restlichen Antriebsteile an den Isolierwandelementen (18) des mittleren Isoliertragrahmens (12')
angeordnet sind.
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